



2024 中国汽车（场地）职业联赛 第二分站 上海国际赛车场  
2024 China Touring Car Championship — SIC

签发: 赛事仲裁委员会  
From: The Stewards  
主送: TCR 中国锦标赛  
Hyundai N  
To: Hyundai N  
From TCR China Championship  
决定文件编号: 51  
Decision Doc. No.  
日期: 2024/06/09  
Date:  
时间: 19:00  
Time:

赛事仲裁委员会收到裁判报告，经过调查，决定如下：

The Stewards, having received report from the marshal, with the investigation, have determine the following decision:

参赛者	Hyundai N 车队
Competitor	Hyundai N
时间	14:10
Time	14:10
比赛	第四回合
Session	Race 4
事实	比赛过程中出现不文明行为
Fact	Unsportsmanlike conduct
违反	《国际汽联运动总则》第 12.2 条款、《2024 年 TCR 汽车中国系列赛比赛规则》第 39 条款、第 40 条款、第 44 条款
Infringement	Article 12.2 of the FIA International Sporting Code and Article 39, 40 and 44 from the 2024 TCR China Series Sporting Regulations.
原因	TCR 中国锦标赛第四回合决赛中，Hyundai N 的车队报名人本人在比赛过程中出现不当行为，有违职业精神，造成不良影响。
Reason	During the TCR China Championship Race 4, the Registrant himself of the team Hyundai N made misconduct acts, which was contrary to the spirit of professionalism and caused adverse effects.
决定	一、罚款 10000 元，在第三分站赛的行政检验前缴纳； 二、取消 Hyundai N 的车队报名人本人的全年比赛参赛证件，暂缓执行，记录在案，直至本年度全部分站赛结束。 如该车队报名人不再有类似行为，则此决定将被取消。

**Decision**

1. RMB 10000 fine for Hyundai N, payment required prior to the Sporting Check of TCR China Championship Round 3.
2. Cancel 2024 Season Pass for the Registrant himself of the team Hyundai N but suspend the execution, and placed on record until the end of all Races for the year. This decision will be cancelled if the Registrant himself does not engage in similar behaviour again

参赛者仍有上诉的权利。  
The competitor and driver still have the right to appeal.

  
陆鸣尧  
Lu Ming Yao

仲裁主席  
Steward Chairman

  
郑宏海  
Zheng Hong Hai

仲裁  
Steward

  
赵彦  
Zhao Yan

仲裁  
Steward

参赛者签收  
Driver signature .....

签收时间  
Signing time .....

抄送	1. 车队	1. The Competitor
Cc:	2. 官方公告栏	2. Official Notice Board
	3. 技术代表	3. Technical Delegate
	4. 计时中心	4. Timekeepers